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Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

2 Realiseren van een gecontroleerd overstromingsgebied op de Tieltse Motte in Tielt-Winge 
- goedkeuring van de opdrachtdocumenten en vaststellen van de wijze van plaatsen

Gedeputeerde Bart Nevens leidt dit agendapunt in. Dit dossier vindt zijn oorsprong in 2012 toen er 
problemen werden vastgesteld inzake wateroverlast in het stroomgebied van de Tieltse Motte. Alle 
stakeholders werden toen bij elkaar gebracht om dit probleem aan te pakken. In 2021 zijn er opnieuw 
problemen geweest met wateroverlast op deze locatie. Men is toen tot de conclusie gekomen dat een 
gecontroleerd overstromingsgebied een deel van de oplossing is, dit werd reeds in 2016 principieel 
beslist door de provincieraad. Nu zijn we zover dat we een definitieve stap kunnen nemen om dit te 
verwezenlijken.



Mieke De Wilde licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage bij dit 
verslag

Daniël Fonteyne wil weten hoe het staat met de erosiemaatregelen als oplossing voor dit probleem.
Mieke De Wilde antwoordt dat de provincie voor deze gemeente zelf geen erosiecoördinator is. Er is 
zeker aandacht om de erosie aan te pakken, de gemeente zelf is initiatiefnemer wat dat betreft. Ze 
hebben al een aantal zaken gerealiseerd en ze hebben ook in het kader van de vergunning van deze 
werken gevraagd om hier aandacht voor te hebben. Het wordt permanent opgevolgd maar het is wel 
een lange weg. De totale oplossing is een verhaal van vele verschillende maatregelen.
Gedeputeerde Bart Nevens vult aan dat de hemelwaterplannen per regio of per gemeente zorgen 
voor een motivatie bij de gemeente om hun erosiebestrijdingsplannen en rioleringsprojecten uit te 
voeren.  Ook ons subsidiereglement inzake waterpreventieve maatregelen is een instrument om een 
oplossing te bieden aan deze problematiek.

Finke Jacobs wil weten wat de totale kostprijs is inclusief de aankoop van de gronden.
Mieke De Wilde antwoordt dat de totale kostprijs lager ligt dan 200.000 euro. De aankoop is maar een 
beperkt deel, voor de andere gronden werd een erfdienstbaarheid afgesloten voor het vestigen van de 
dijk. Het gaat wat dat betreft om enkele tienduizenden euro’s, in verhouding tot de aanleg gaat dit om 
een beperkt bedrag. Daarnaast zijn er ook nog studiekosten, in totaal iets meer dan 50.000 euro.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

3 Waterlopen: toelichting prioritair actieplan 2023

Stijn Coppens licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage bij het 
verslag.

Daniël Fonteyne heeft een vraag in verband met de vismigratie. Hebben jullie een zicht op welke 
vissen zich allemaal in de waterlopen bevinden? En hoe evolueert dit?
Mieke De Wilde antwoordt dat we zelf niet de middelen hebben om deze inventaris op te stellen. We 
hebben wel een goede samenwerking met Inbo en de visserijbioloog van ANB. We volgen de lopende 
programma’s op en kunnen zelf ook suggesties geven. Het is alleszins een gigantisch werk om hier 
een goed zicht op te krijgen.
Gedeputeerde Bart Nevens vult aan in zijn hoedanigheid van voorzitter van de provinciale 
visserijcommissie. Deze houdt zich bezig met de visbestanden. Om de zoveel jaren wordt er een 
inventaris opgemaakt. We zien nu wel dat de visbestanden floreren. De provinciale visserijcommissie 
beschikt over heel wat data terzake.

Daniël Fonteyne wil weten of er pogingen gedaan worden om de exoten uit de waterlopen te 
verwijderen.
Gedeputeerde Bart Nevens antwoordt dat er verschillende projecten lopen zoals de bestrijding van de 
schildpadden. E zijn daarnaast ook een aantal door Europese richtlijnen beschermde soorten.

Tie Roefs heeft een aantal vragen:
- Kunnen we een overzicht krijgen van de mitigerende maatregelen in het kader van de 

gebiedsgerichte werking?
- Wat houdt het waterbalansmodel precies in?
- Zijn jullie betrokken bij de vergunning voor AB Inbev, vooral inzake het circulair waterverbruik?

Stijn Coppens antwoordt dat enkel de namen van de overkoepelende projecten werden vernoemd 
inzake de gebiedsgerichte werking. Ook de dienst ruimtelijke planning is hiermee bezig. De grote 
uitvoeringsprojecten worden in deze raadscommissie steeds besproken maar de kleinere 
maatregelen, welke vaak in onze reguliere werking vervat zitten of in samenwerking met gemeenten, 
rioolbeheerders of andere partners worden uitgevoerd, worden inderdaad niet vermeld. We zullen 
bekijken hoe we een beter beeld kunnen geven van de betrokkenheid van dienst waterlopen bij deze 
projecten.



Een waterbalans brengt het wateraanbod en het waterverbruik in kaart. Daarbij gaat het zowel om 
oppervlaktewater, grondwater, hemelwater, leidingwater als ‘ander’ water (bv. gezuiverd afvalwater). 
Aan de hand van een waterbalans kunnen wateroverschotten en watertekorten inzichtelijk gemaakt 
worden. Een waterbalans vormt dan ook de basis om een gericht en onderbouwd proactief en reactief 
droogte- en waterschaarstebeleid te voeren. Er wordt een interactieve gebruikersinterface ontwikkeld 
die het mogelijk maakt om op een intuïtieve en gebruiksvriendelijke manier de waterbalans verder te 
analyseren.  Samen met de verantwoordelijke binnen mijn dienst en de gedeputeerde zal ik bekijken 
hoe we hier meer inzage in kunnen geven op een volgende raadscommissie.
Bij het dossier van AB Inbev zijn wij als dienst waterlopen niet rechtstreeks betrokken. De Vlaamse 
Milieumaatschappij treedt hier op als adviesinstantie. De omzendbrief van minister Demir met 
richtlijnen voor de toepassing van een klimaatbestendige watertoets laat toe om ruimer dan voorheen 
ook te adviseren over droogte-effecten.

4 Leefmilieu: toelichting prioritair actieplan 2023

Geert Lefever licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage bij het 
verslag.

Tie Roefs heeft een vraag in verband met het warmtebeleid. Is er al sprake van projecten rond 
warmtenetten gekoppeld aan collectieve renovaties?
Geert Lefever antwoordt dat we zo ver nog niet staan. We zijn bezig aan de voorbereiding van het 
raamcontract richting de gemeentebesturen, waardoor zij niet zelf de markt op moeten gaan. 
Tie Roefs wil weten of dit stuk dan wordt overgeheveld naar de energiemakelaar?
Geert Lefever antwoordt dat dit niet helemaal klopt. In het kader van warmte heb je drie sporen: 

- het inzetten op warmteplannen;
- de energiemakelaar die kan ingezet worden als je een concreet probleem detecteert;
- warmtenetscreenings waar onze dienst ruimtelijk planning op inzet.

Tie Roefs had nog een vraag over de deelmobiliteit. Is de interne deelmobiliteit nog iets anders dan de 
samenwerking met de gemeenten? 
Gedeputeerde Bart Nevens antwoordt dat dit klopt. De deelwagens van cambio worden ook al ingezet 
in het kader van de interne mobiliteit. Personeelsleden kunnen hier gebruik van maken in het kader 
van hun dienstverplaatsingen.

5 Rondvraag

Er zijn geen variapunten.

Datum volgende vergadering 28 mei om 11u
Einduur van de vergadering 12:40 uur
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